
Zápis z jednání školské rady ze dne 24.8.2022 zřízené  
při Základní škole a mateřské škole Vladislav  

 
Místo jednání: sborovna základní školy 
 
Přítomni:  

- zástupci školy: Mgr. Gabriela Plajerová a Mgr. Iva Tichá 
- zástupci rodičů: Mgr. Zuzana Ležáková a MUDr. Dana Augustinová 
- zástupci zřizovatele: Milada Havelková a Bc. Jaroslav Oborný 

 
 PROGRAM JEDNÁNÍ: 

1. Zahájení 
2. Návrh na schválení 7. doplňku ŠVP pro základní vzdělávání ZŠ Vladislav 
3. Setkání s ředitelem školy 
4. Připomínky, náměty 
5. Ukončení 

 
1.ZAHÁJENÍ 

 
            Jednání školské rady zahájil v 15,45 hodin p. Bc. Jaroslav Oborný přivítáním členů 
školské rady. 
 
 
 
2. NÁVRH NA SCHVÁLENÍ  7. DOPLŇKU ŠVP PRO ZÁKLADNÍ VZDĚLÁVÁNÍ ZŠ VLADISLAV 
 

 
           P. Iva Tichá seznámila členy školské rady se změnami ve ŠVP ve výuce informatiky. 
Školská    rada jednomyslně schválila 7. doplněk ŠVP pro základní vzdělávání ZŠ Vladislav 
OKNO DO ŽIVOTA. 
 
 
 
3. SETKÁNÍ S ŘEDITELEM ŠKOLY 
           
 
          Pan ředitel zodpověděl otázky členů školské rady: 
 

a) proč musí rodiče chodit žádat o ranní dozor osobně 
Ředitel školy p. Vlastimil Maštera seznámil školskou radu se zajišťováním ranního 
dozoru. Zajišťování ranního dozoru je dáno dohodou mezi rodiči a školou, ve které se 
stanovují jasná pravidla pro provoz (příchod v 6,30 hodin, pravidla omlouvání žáků, 
možnost vyloučení žáka ze skupiny v případě vážných kázeňských přestupků). Rodiče 
podepisují tuto dohodu ve škole. 
 
 
 



b) školní družina 
Ředitel školy p. Vlastimil Maštera sdělil, že v letošním školním roce byly všechny 
žádosti o přijetí do školní družiny po projednání s rodiči vyřízeny kladně. 
 
 

c) jídelna 
Ředitel školy p. Vlastimil Maštera seznámil školskou radu s provozem ve školní 
jídelně. Školní jídelna funguje dobře a přibývají noví strávníci.  
O vaření obědů pro cizí strávníky škola neuvažuje, protože kapacita kuchyně je plně 
vytížena a v obci Vladislav mohou obyvatelé využít služeb několika dodavatelů. 
Ředitel školy poděkoval zřizovateli za finanční podporu na modernizaci zařízení školní 
jídelny. 
 
 

d) přijímání nových žáků z Ukrajiny 
Ředitel školy p. Vlastimil Maštera seznámil školskou radu s faktem, že ve škole nejsou 
přihlášeny žádné děti válečných uprchlíků z Ukrajiny. 
 
 

e) zvyšující se energie 
Ředitel školy p. Vlastimil Maštera seznámil školskou radu s materiálem ,,Finanční 
důsledky zvyšování cen energií v průběhu roku 2022 pro hospodaření příspěvkové 
organizace Základní škola a mateřská škola Vladislav – návrhy opatření pro úsporu 
zemního plynu a elektrické energie pro období školního roku 2022/2023“ a podrobně 
poukázal na návrhy opatření úspor ve škole. 
Ředitel školy oznámil, že vzhledem k situaci bude požadovat navýšení rozpočtu 
provozních prostředků. 
 
 
Ředitel školy p. Vlastimil Maštera poděkoval zřizovateli za zajištění opravy střechy, 
která byla ve velmi špatném stavu. 
 

 
4. PŘIPOMÍNKY, NÁMĚTY 
 
               Nikdo neměl žádné připomínky ani náměty. 
 
 
5. UKONČENÍ 

 
               Jednání školské rady ukončil předseda p. Bc. Jaroslav Oborný.  

 

Zapsala: Iva Tichá 


